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Vragen van het lid Jadnanansing (PvdA) aan de minister van Onderwijs, 
Cultuur en Wetenschap over het gebrek aan stageplekken voor duizenden 
mbo-leerlingen (ingezonden 10 oktober 2013). 

Vraag 1
Bent u bekend met het bericht «Geen stageplek voor duizenden leerlingen»?1 

Vraag 2
Deelt u de mening dat het onacceptabel is dat bijna 3.000 studenten in het 
middelbaar beroepsonderwijs (mbo) geen stageplek kunnen vinden en 
daardoor mogelijk niet kunnen afstuderen? 

Vraag 3
Hoe oordeelt u over het feit dat in sommige gevallen met «veel kunst en 
vliegwerk» een passende plek gevonden wordt? Kunt u garanderen dat ook 
deze stages kwalitatief goed en passend zijn? 

Vraag 4
Hoe oordeelt u over de opvatting van de stichting Samenwerking Beroepson-
derwijs Bedrijfsleven (SBB) dat de problemen die bij de SBB gemeld worden 
slechts het topje van de ijsberg zijn en dat er nog veel meer knelpunten op de 
stagemarkt zijn dan gemeld worden? Zo ja, kunt u aangeven wat de overige 
knelpunten zijn? 

Vraag 5
Is er sprake van een verschil tussen het tekort aan stageplaatsen tussen 
BBL-opleidingen en BOL-opleidingen? Kunt u inzichtelijk maken hoe groot de 
verschillen in het tekort aan stageplekken per regio en per sector zijn? 

Vraag 6
Deelt u de mening dat elke student die ingeschreven staat bij een mbo-
instelling een kwalitatief goede en passende stageplek moet kunnen vinden, 
aangezien dit de zorgplicht van de mbo-instellingen is? Zo ja, hoe gaat u 
daarvoor zorgen? 

1 «http://www.spitsnieuws.nl/archives/binnenland/2013/10/geen-stageplek-voor-duizenden-
leerlingen-0, 9 oktober 2013
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Vraag 7
Bent u in staat om deze vragen te beantwoorden voor de behandeling van de 
begroting van uw ministerie?
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